
Bihoro Pass Observatory

9D7N
HOKKAIDO ICE
BREAKING CRUISE

HIGHLIGHTS 旅游景点

Odori Park | Sapporo TV Tower | Tokeidai 
Clock Tower | Tanukikoji Shopping Street

SAPPORO

Ice Smelt Fishing | Reindeer Farm (Snow 
Sledding) | Cape Nosappu | Cape Soya | 
Okhotsk Tokkari Centre

WAKKANAI & MONBETSU

Otaru Canal | Sakaimachi Street | Kitachi 
Glass | Musical Box Museum | Ramen Village

OTARU & ASAHIKAWA

札幌
三井奥特莱斯购物城  | 大通公园  | 
札幌电视塔(拍照)  | 时计台钟楼(路径) | 狸
小路商店街 | 地下购物街 

稚内市及纹别
钓冰鱼(1月-3月) | 驯鹿观光牧场(包
雪橇) | 纳沙布岬 | 宗谷岬

小樽&旭川
小樽运河  | 堺町通  | 北立硝子
博物馆  | 音乐盒博物馆  | 拉面村

Abashiri Ice Breaking Cruise | 
Kitami Fox Farm 

OKHOTSK

Akan Crane Centre (Nov-Mar) |
Bihoro Pass Observatory | 
Ainu Village

AKAN

Ryusei & Ginga Falls | Sounkyo Ice Fall 
Festival | Blue Pond & Shirahige Falls 
(Night Illumination)

SOUNKYO

北海道破冰船之旅 
Validity Period: 25 Jan 2026 - 31 Mar 2026
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Meals 膳食
7 Breakfasts  |  6 Lunches  |  7 Dinners
7 早餐 | 6 午餐 | 7 晚餐

Asahikawa Ramen Set Dinner | Seafood Hot Pot | Soya Beef BBQ Set | Grilled 
Scallop Lunch | 8-Course Kaiseki Dinner | Shabu Shabu Buffet | Crab Buffet
螃蟹自助餐 | 海鲜火锅 | 旭川拉面 | 宗谷牛肉套餐 | 烤带子套餐 | 
日式怀石套餐 | 涮涮锅

Special Meals 特别餐食

破冰船 (1月20号 - 3月31号）
钓冰鱼(1月-3月）
层云峡冰瀑祭典 (1月尾 - 3月中旬)

季节红利 (依据到达月份)：

特别体验
钓冰鱼
驯鹿观光牧场（包雪橇）
狐狸村
丹顶鹤国际中心

• Ice Smelt Fishing (Jan - Mar)                                                                     
• Ice breaking cruise (20 Jan - End of March)
• Sounkyo Ice Fall Festival (Late Jan - Mid Mar)

Special Experience
• Ice Smelt Fishing
• Reindeer Farm (snow sledding)
• Kitami Fox Farm
• Akan Crane Centre 

Seasonal Bonus (Based on arrival date)

网走
鄂霍次克海豹中心 | 破冰船 | 狐狸村

阿寒湖
丹顶鹤国际中心 (11月-3月) | 
美幌峠展望台 | 爱奴村

层云台
流星及银河瀑布 | 冰瀑祭典
(1月尾 - 3月中旬) | 青之池 | 白须
瀑布（夜景）
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Ice Breaking Cruise 

SINGAPORE – TOKYO (NRT/HND)
– CHITOSE
Today, assemble at Changi Airport for check in 
process and then flight to Hokkaido Chitose Airport.

01

MONBETSU –  ABASHIRI – AKAN
Breakfast, Lunch, Dinner

Abashiri Ice Breaking Cruise: One of the best and easiest ways to 
see the drift ice is from the Aurora Sightseeing Boats, which depart 
from Abashiri Port. The boat ride takes about an hour and run 
several times a day during the ryuhyo season and whiteness of the 
ice that spreads South around the Amur River in midwinter. *Note: 
Should weatherconditions do not permit for the cruise, will be 
replaced by Abashiri Prison Museum or the Drift Ice Museum.
Kitami Fox Farm: The Kitakitsune Farm, also known as Hokkaido Fox 
Village was built in 1983, is located next to Onneyu Onsen. About 
cuddly ezo red foxes and more than 100 free-range northern foxes 
live and play here. Due to its proximity to the hot spring town, it is a 
popular spot with many tourists throughout the year.                                                                                                                                                                                                  
Accommodation: New Akan Hotel or similar (Onsen Hot Spring)

  05

Upon arrival, start your beautiful Hokkaido trip!
Otaru Canal: A must-see attraction and is the symbol of Otaru.  
Sakaimachi Street is an attractive, preserved merchant street in 
central Otaru, a short walk from the city's canal area.
The Otaru Music Box Museum ("Otaru Orgel Doh" in Japanese) is 
Japan’s largest music box store. 
Kitaichi Glass is the pioneer of Otaru glass when it began in 1901 
with the manufacturing of kerosene oil lamps before electricity. 
Asahikawa Ramen Village gives you 8 of Asahikawa's most well 
known ramen shops in one location.
Accommodation: Asahikawa Art Hotel or similar

02 CHITOSE - OTARU - ASAHIKAWA 
Meals on board, Dinner

Ice Smelt Fishing: Wakasagi (Japanese smelt) can be found in 
large shoals under frozen lakes. You can experience ice fishing 
by piercing through thick ice!
Reindeer Farm (includes Snow Sledding): Experience the 
unique reindeer sledding  in Wakkanai! You will be whisked 
across sparkling snow on your very own reindeer sled. It will be 
like a scene out of one of those winter fairy tales. 
Accommodation: Surfeel Hotel Wakkanai or similar

03 ASAHIKAWA – WAKKAINAI
Breakfast, Lunch, Dinner

Cape Soya is the northernmost point of the island of Hokkaido, and 
therefore, Japan. If the weather is good, you can see Sakhalin, a 
Russian island once part of Japan.
Cape Nosappu (Lighthouse and Dolphin Statue) stands at the entrance 
to East Hokkaido where the waters of the Pacific meet the Okhotsk 
Sea.  Visit the oldest Lighthouse in Hokkaido, built in 1872, as well as 
the Dolphin Statue.
Okhotsk Tokkari Centre: Located outdoors in Okhotsk, it is the only 
facility in Japan that only protects and raises seals. From protecting 4 
seals in 1987, till now have more than 20 seals.
Accommodation: Monbetsu Prince Hotel or similar (Onsen Hot Spring)

04 WAKKANAI – MONBETSU
Breakfast, Lunch, Dinner

Cape Nosappu

Muiscal Box Museum
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Akan Crane Centre

NOTES
Minimum 15 passengers to move, 25 to have a tour leader. We 
reserve the right to arrange tour leader based on flight/any other 
conditions.
Tour is conducted in Mandarin unless otherwise specified.
The sequence of the itinerary, flight schedules and hotels are subject 
to change without prior notice in the event of unforeseen 
circumstances
Most hotels in Japan do not provide Double Bed. Additionally, Onsen 
Hotels usually provide tatami rooms only. Western style beds are 
strictly on request only.
Seasonal Bonus, if any, is subject to weather condition and other 
unforeseen circumstances with no replacement or refund. 
All the photos state in itinerary are for illustration purpose only.
Tour fare is not inclusive of tipping of JPY1000 per person per day for 
tour guide and driver, as well as SGD$5 per person per day for tour 
leader (if applicable). 

SERVICE FEES GUIDELINES 
9D7N: JPY8,000 (Local Guide & Driver) / S45 (Tour Leader)

Abashiri Ice Breaking Cruise: One of the best and easiest ways to 
see the drift ice is from the Aurora Sightseeing Boats, which depart 
from Abashiri Port. The boat ride takes about an hour and run 
several times a day during the ryuhyo season and whiteness of the 
ice that spreads South around the Amur River in midwinter. *Note: 
Should weatherconditions do not permit for the cruise, will be 
replaced by Abashiri Prison Museum or the Drift Ice Museum.
Kitami Fox Farm: The Kitakitsune Farm, also known as Hokkaido Fox 
Village was built in 1983, is located next to Onneyu Onsen. About 
cuddly ezo red foxes and more than 100 free-range northern foxes 
live and play here. Due to its proximity to the hot spring town, it is a 
popular spot with many tourists throughout the year.                                                                                                                                                                                                  
Accommodation: New Akan Hotel or similar (Onsen Hot Spring)

AKAN – SOUNKYO
Breakfast, Lunch, Dinner 

Akan Crane Center: Focuses on red-crowned cranes for research and 
protection purposes. It is also the habitat of the largest number of 
red-crowned cranes in the world. From Nov to Mar, the adjacent 
feeding ground can attract more than 300 red-crowned cranes a day, 
and visitors can enjoy the posture of red-crowned cranes flying in the 
snow field.  
Bihoro Pass Observatory: From the observatory, you can enjoy a 
panoramic view of Lake Kussharo, Japan's largest caldera lake, the 
smoking Io-yama mountain, and the distant peaks of the Shiretoko 
mountain range and Taisetsu.
Ainu Village: The aboriginals of Hokkaido are mainly the Ainu tribe. 
Check out this unique village featuring aboriginal traditional 
woodcrafts and arts!
Accommodation: Sounkyo Choyotei Ryokan or similar
(Onsen Hot Spring)

  06

SOUNKYO – FURANO
Breakfast, Lunch, Dinner

Ryusei and Ginga Falls: Meteor Falls and Milky Way Falls, which 
consist of two waterfalls side by side, are so spectacular that they 
were selected as "One of Japan's Top 100 Waterfalls". 
Sounkyo Ice Fall Festival: At the festival you will see a varietyof 
interesting ice sculptures such as an ice look out, an ice castle,ice 
tunnels and an ice slide.
Shirogane Blue Pond & Shirahige Falls (Night Illumination): Located in 
the town of Biei, this bright blue pond has many different faces and 
changes its appearance dependingon the season. During winter it is lit 
up at night (from 5pm to 9pm), you can enjoy the romantic scenery of 
the starry night sky framed by the illuminated trees and frozen pond.
Accommodation: Furano Prince Hotel or similar (Onsen Hot Spring)

  07

FURANO – SAPPORO
Breakfast, Lunch, Dinner

Sapporo City Tour   
Odori Park is a park located in the heart of Sapporo, Ōdōri means "large 
street" in Japanese.
Sapporo TV Tower (view from Odori Park): Built in 1957, is a 147.2m high 
TV tower with an observation deck at a height of 90.38m. 
Tokeidai Clock Tower (Drive Pass): Built in 1878 as a theatrical hall of the 
Sapporo Agricultural School, present day Hokkaido University.
Tanukikoji Shopping Street: Opened in 1873, is one of the oldest shopping 
streets with around 200 stores including restaurants, bars and hotels. 
Accommodation: Saporro Park Hotel or similar

  08

Mitsui Outlet Park Sapporo Kitahiroshima is a large-scale outlet mall 
with about 180 stores of all types offering a broad selection of famous 
brand name goods.  (Subject to flight schedule)

Free at leisure till your airport transfer for your flight back to Singapore.     

Thank you very much for choosing [Nam Ho Travel] as your preferred 
agent for your vacation. 

We hope to see you soon in the near future.    

09 TOKYO – SINGAPORE
Breakfast, Meals On Board
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Sapporo TV Tower

01

  

9天7晚

新加坡 – 东京 (成田/羽田) – 千岁

今日于樟宜机场集合，办理登机手续后飞往
北海道千岁机场。 

千岁 – 小樽 – 旭川
机上用餐 / 晚餐02

抵达千岁机场，开始美丽的北海道之旅！
小樽运河: 小樽必游景点也是小樽的象征。
小樽音乐盒博物馆: 小樽音乐盒博物馆 （日语“Otaru Orgel Doh”）
是日本最大的音乐盒商店。
堺町通: 堺町通是一条位于小樽市中心迷人的、保存完好的商业街，距
离城市的运河区仅几步之遥。
北一哨子馆: 北一哨子馆 是小樽玻璃的先驱，它于 1901 年开始制造电
力之前的煤油灯。
旭川拉面村: 集中旭川最著名的 8 家拉面店。
住宿：旭川艺术酒店或同级

旭川 – 稚内
早餐 / 午餐 / 晚餐03

钓冰鱼: 北海道上钓鱼节是北海道 （1 月至 3 月）限定活动冰钓。您可
以轻松在冻洞的河川开一个圆圆的垂钓绳，体验北海道冰钓的乐趣。 
驯鹿观光牧场（包雪橇）: 这是日本唯一一个专门饲养驯鹿的观光牧场
。 在驯鹿观光牧场，可以体验给驯鹿喂食的乐趣，还有在冬季限定的
驯鹿雪橇。乘上驯鹿雪橇，还可以体验当圣诞老人的感觉。
住宿：稚内斯菲尔酒店或同等级 

稚内 – 纹别
早餐/午餐/晚餐04

宗谷岬地区最受重视和欢迎的地标，是在海岬最北端设立的一块填海岛
上的「日本最北端地点」纪念碑。在天气晴朗时候可以从纪念碑隔着宗
谷海峡遥望萨哈林州的足迹。也是众多游客相争的日本最北望造景点之
一。
诺沙布岬位于北海道东部的入口处，太平洋与鄂霍次克海交汇处。参观
建于 1872 年的北海道最古老的灯塔以及海豚雕像。 
鄂霍次克海豹中心: 它位于鄂霍茨克的户外，是日本唯一一家只保护和饲
养海豹的设施。从1987年保护4只海豹，到现在已有20多只海豹。
住宿：纹别皇子酒店或同等级（温泉旅馆）

纹别 – 网走 – 阿寒湖
早餐/午餐/晚餐05

网走破冰游船: 观看流冰的最佳和最简单的方式之一是乘坐从网走港出
发的极光观光船。乘船大约需要一个小时，在流冰季节和仲冬阿穆尔河
周围的冰雪向南蔓延时，每天运行几次。*注：如果天气条件不允许，
将由参观网走监狱博物或流冰博物馆代替。
北见狐狸牧场: 北常农场又名北海道狐狸村，建于1983年，位于温根汤
温泉旁边。有可爱的虾夷红狐和 100 多只散养的北狐在这里生活和玩
耍。由于靠近温泉小镇，这里一年四季都是游客众多的热门景点。
住宿：新阿寒酒店或同等级（温泉酒店)

阿寒 – 层云峡
早餐/午餐/晚餐06

阿寒国际丹顶鹤中心: 北海道唯一一个以丹顶鹤研究和保护为目的的阿寒
国际丹顶鹤中心。这里也是世界上数量最多的丹顶鹤的栖息地。设施内展
示了许多丹顶鹤的相关资料，全年都可以观赏在自然环境中人工饲养的丹
顶鹤。 11月至次年3月，邻近的觅食场每天可吸引300多只丹顶鹤前来，
游客可以欣赏到丹顶鹤在雪场飞翔的姿态。
美幌峠展望台: 从海拔525米的美幌峠展望台可以看到下方日本最大的破火
山口湖“屈斜路湖”。然后是至今仍冒着火山烟雾的硫王山，以及远处的
知床山脉和大雪山。美幌峠被誉为“世界上最美的风景”，每年都吸引着
众多游客。
爱奴村: 这里是北海道规模大的住民部落，展示了当地住民爱奴族的传统
文化，类似国内的民俗村。村内有很多手工艺品店， 售卖一些手工艺品。 
住宿：层云峡朝阳亭温泉酒店或同等级（温泉酒店） 

Tanukikoji Shopping Street

北海道破冰船之旅
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Ainu Village

层云峡 – 富良野
早餐/午餐/晚餐07

流星和银河瀑布: 「流星瀑布」有如夜空中闪耀的流星快速奔流，「银
河瀑布」犹如白色丝绢般细腻滑落，这两个各有千秋的层云峡著名景点
， 皆被选为“日本瀑布百选”。
层云台冰瀑祭: 从 1976 年开始举办至今的祭典，为北海道3 大雪祭典
之一。使用石狩川河川敷地约 1 万平方公尺的会场，有冰之展望台、冰
城堡隧道滑道等，在酷寒气温下陈列迸生出冰块的多彩。 
白银蓝池和白须瀑布（夜间照明）: 位于美瑛町，这个明亮的蓝色池塘
有许多不同的面貌，并根据季节变化其外观。冬季，夜间（下午 5 点至
晚上 9 点）灯火通明，您可以欣赏被灯光照亮的树木和结冰的池塘所包
围的繁星夜空的浪漫风景。
住宿：富良野温泉旅馆或同等级 (温泉酒店）

富良野 – 札幌
早餐/午餐/晚餐08

札幌市区游览
大通公园: 大通公园是位于札幌市中心的公园，大通在日语中意为“大街
”。
札幌电视塔（从大通公园眺望）: 建于 1957 年，是一座高 147.2 米的电
视塔，设有 90.38 米高的观景台。
时计台（路径）: 建于 1878 年，当时是札幌农学校（今为北海道大学）
的剧院。
狸小路购物街 : 于 1873 年开业，是最古老的购物街之一，拥有约 200 家
商店，包括餐厅、酒吧和酒店。
住宿：札幌公园酒店或同等级

札幌 – 千岁 – 东京 – 新加坡
早餐/机上用餐09

三井奥特莱斯购物城札幌北广岛: 三井奥特莱斯购物城是一个大型
奥特莱斯购物中心，拥有约 180 家各类商店，提供种类繁多的知
名品牌商品 。(视航班时间而安排）

之后接送往机场办理登机手续飞往新加坡。
 
非常感谢您选择[南和旅行社], 希望您和我们一起度过一个愉快的旅
程我们也希望能很快再次和您出游。

最少 15 名乘客成团，25 名有安排领队。我们保留根据航班/任
何其他条件安排领队的权利。
除非另有说明，否则行程将以华语讲解。
中英文行程若出现不符之外, 将以英文版本为依据。
如遇不可预见的情况，行程顺序、航班时刻表和酒店如有更改，
恕不另行通知
日本的大多数酒店不提供双人床。此外，温泉旅馆通常只提供榻
榻米房间。西式床仅应要求提供。
季节红利景点(如有)受天气状况和其他不可预见情况的影响，恕
不更换或退款。
行程中的所有照片仅供参考。
团费不包括导游和司机每人每天 1000 日元的小费，领队每人每
天 $5 新元的小费（如有安排领队）

备注:

9天7晚: JPY8,000 (当地导游与司机）/ S45 (旅游领队）
服务费指南：

Ice Smelt Fishing

Kitami Fox Farm


